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Opening vergadering Raad 

Vanavond wordt de vergadering live uitgezonden via de website. 
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Vaststellen agenda 

Conform 
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Inventarisatie spreekrecht publiek raad 

Dhr. B. Gräve inzake geluidswal (college en uitvoeringsprogramma) 
Dhr. T. J. van „t Klooster inzake aanpassing APV 2.58A paardenpoep 
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Vragen(half)uur ex artikel 41 van het Reglement van Orde 

Vragenhalfuur PvdA payrolling 
-De PvdA verzoekt de gemeente deze manier van inhuur af te bouwen. Burgemeester 
Van Benthem reageert dat het alleen ingezet wordt bij tijdelijke projecten.  
-Antwoord op schriftelijke vragen PvdA – Ruijtersweide 
Geen aanvullende vragen  
-Vragenhalfuur PvdA geluidhinder 
Na aanleg geluidswal lijkt er meer last te zijn van geluidshinder. Wethouder Lankreijer 
reageert dat er nog dubbellaags ZOAB wordt aangelegd. Er gaat nog gemeten worden; 
er is geen nulmeting gedaan. 
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Ingekomen Stukken 

Geen 
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Vaststelling besluitenlijst vergadering Raad 2 juli 2018 

Geen wijzigingen ontvangen op de besluitenlijst van 2 juli 2018. 
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HAMERSTUKKEN 

7.1 
 

Advies aan Commissariaat van de Media over lokale omroep 

7.2 
 

Budget digitalisering bouwdossier Eemnes 
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7.3 
 

Eerste begrotingswijziging 2018 BEL en DVO 2018 Eemnes 

7.4 
 

Herbenoeming lid Rekenkamercommissie 

7.5 
 

Vervangen voetgangers- en fietsersbrug Hasselaarlaan 

7.6 
 

Zienswijze op ontwerp eerste bestuursrapportage 2018 RUD Utrecht 
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BESPREEKSTUKKEN 

8.1 

 

College- en uitvoeringsprogramma 2018 - 2022. 

Inspreker dhr. Gräve spreekt namens de bewoners van het Eiland van Eemnes. 
Hij spoort de raad aan om  bij het college er op aan te dringen de verhoging van de 
geluidswal z.s.m. aan te leggen bij voorkeur nog in 2018.  
 
Dorpsbelang geeft aan zeer content te zijn met het college-en uitvoeringsprogramma. 
Het CDA is een andere mening toegedaan, men ziet heel weinig ambities. Niets over 
het Huis van Eemnes; men kan zich niet vinden in de gestage groei in woningbouw en 
uitstel tot 2023; hoe verhoud zich dat tot de woonvisie; weinig ambitie voor 
duurzaamheid, graag weer een halfjaarlijkse update; Eikenlaan; Beheersbaarheid in 
het Sociaal Domein; Tijdens de programmabegroting komt men zeker terug op punten. 
Het viel de VVD op dat men bij het onderwerp bestuur een sober beleid voert (nut, 
noodzaak en kosten) Men hinkt op twee gedachten voor wat betreft het ARHI verhaal, 
hier mag een leidende rol verwacht worden. Ook richting de burgers moet de lijn helder 
zijn en wat de voor en nadelen zijn. Burgerparticipatie kijkt men naar uit. Veiligheid is 
voortzetting van huidig beleid. Omgevingswet brengt een omslag teweeg moet ook 
zeker in verband gebracht worden met de lopende ARHI procedure. Groenplan krijgt 
volledige steun. Wie gaat de baatbelasting betalen. Alle nieuwbouw gasloos? We 
weten niet eens of dat de toekomst is. Graag de term huren vervangen door wonen (in 
relatie tot dat iedereen betaalbaar kan huren/wonen) Eemnes is niet alleen een 
gemeente voor huurwoningen. Sociale samenhang klinkt veelbelovend maar weinig 
inhoud. Vragen over jeugdproblematiek dat suggereert dat het nu niet op orde is terwijl 
de indruk bestaat dat er nu al op de voorgestelde manier gewerkt wordt. Belangrijke 
thema‟s zijn wat de VVD betreft : uitvoering van de GVVP en de toekomst van de BEL. 
Men kan van de VVD een constructieve houding verwachten. 
De PvdA is zeer content met dit collegeprogramma, wat hen betreft kan er een debat 
komen over de woningbouw. Communicatie kan stukken beter richting de burgers met 
name als het gaat over wijzigingen in het groen. Vragen over Milieu Betaalbare 
ontwerpen en reden uitstel geluidswal. 
D66 wil weten of het college bereid is om de geluidswal nog eind 2018 te verhogen? 
Lang niet alles is nieuw in het programma, jammer dat het niet aansluit bij de doelen 
zoals verwoord in de begroting. Grote ambities maar niet concreet in het 
uitvoeringsprogramma dus geen boter bij de vis. Bijv. contact tussen burger en 
gemeente; servicenormen moeten verhoogd worden. Kan er een memo komen met 
concreet wat er gemeten wordt. Ineens komt de samenwerking binnen Baarn 
Bunschoten Soest om de hoek, daar wil men eerst een debat over voeren. We hebben 
het GVVP net vastgesteld en nu wordt er weer gesproken over integrale afzonderlijke 
plannen voor fietsroutes etc. Bus 150 terughalen is een gelopen race. Bouwtempo is 
veel te laag zeker met nadruk op 35% sociaal. Mooie ambitie in begroting verwerking. 
Wethouder Lankreijer reageert als eerste op de opmerkingen. Wat betreft de 
geluidswal wordt er ook gekeken naar de Oostkant, verwachting is dat het voorstel met 
planning en budget  hiervoor in Q1 naar de raad komt.  
Wethouder Van Katwijk reageert op onderdelen bouwen; Huis van Eemnes; hij geeft 
een korte bijstelling over het bouwtempo; In december de discussie voeren over het 
woonbeleid. 
Wethouder Van Dalen geeft aan dat er drie landbouwroutes worden uitgewerkt om het 
landbouwverkeer uit het centrum weg te halen. Communicatie wordt aan gewerkt zeker 
in het groenplan komt hier nadruk op te liggen.  
Burgemeester Van Benthem reageert op de financiële vragen. Niet alle onderdelen zijn  
al concreet uitgewerkt. Uitgangspunt is wel een sober financieel beleid. Hij zegt een 
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memo toe met daarin wat er gemeten wordt bij het contact met de burger.  
Wij steunen de zelfstandigheid van de BEL en wij gaan geen initiatieven nemen om die 
samenwerking te verzwakken. Waar samengewerkt kan worden met de BBS 
gemeenten is het wel verstandig dit te doen, maar alles komt terug in de raad. Deze 
collegeperiode blijven we gewoon inhoud en sturing geven aan de BEL combinatie. 
Het college-en uitvoeringsprogramma wordt ter kennisgeving aangenomen. 
 

8.2 

 

Algemene plaatselijke verordening Eemnes 2018 

Inspreker dhr. Van ‟t Klooster geeft aan dat de voorgestelde wijzigingen in de APV met 
daarbij de verplichting dat de uitwerpselen van ook paarden en andere dieren moeten 
worden opgeruimd. Hij geeft aan dat het zeer lastig is als paardenberijder om de 
uitwerpselen op te ruimen langs de weg met de kans op vluchtgedrag van het paard. 
Maak eerst de ruiterroute in orde, dan zal de overlast verminderen.  
Het CDA dient een amendement in om de toevoeging “paarden en andere dieren” te 
laten vervallen in de APV artikel 2.58A. Het is niet haalbaar om de paardenberijder te 
verplichten om de mest meteen op te ruimen. Ga nog eens in gesprek met de 
paardenhouders om tot een oplossing te komen.  
Dorpsbelang mee eens dat het niet praktisch is. Er helemaal uithalen ziet men niet 
zitten. Kan er niet een tussenoplossingen komen dat het verboden is op stoepen en 
speelweides en winkelgebied met opruimplicht binnen 24 uur.  
Vanuit de raad komt de vraag of het voorstel niet even teruggenomen moet worden om 
tot een goede formulering te komen. 
PvdA kan het amendement steunen. Wil graag weten of er geen hogere wetgeving 
bestaat dat gelegenheid geeft om te kunnen handhaven bij het mesten van paarden. 
De portefeuillehouder geeft aan dat het college dit amendement wel kan volgen om 
vervolgens met een artikel 258 B te komen waarin een vorm van handhaving mogelijk 
is. 
In tweede ronde: 
CDA goed dat de overtollige regeltjes eruit gaan. 
DB dank voor de memo die is toegevoegd.  
Amendement wordt unaniem aanvaard, vervolgens wordt  unaniem de gewijzigde APV 
vastgesteld 
 

8.3 

 

Budget uitvoering Groenplan Eemnes 

DB mooi dat het plan in samenspraak met de bewoners wordt uitgevoerd, alsmede de 
voorstellen die naar de raad komen. 
PvdA akkoord met dit plan mede vanwege het verduidelijkende memo. 
D66 als er minder middelen gebruikt worden ook graag reactie naar de raad. 
VVD ondersteund het groenplan, belangrijkste punten als onkruidbestrijding en 
communicatie met de inwoners zijn goed opgepakt. 
CDA geen opmerkingen over het plan, is het niet mogelijk om de bomen die weg 
moeten te verplaatsen 
Wethouder Van Dalen reageert op de opmerkingen en geeft aan dat het 
hoogstwaarschijnlijk niet mogelijk is om de bomen te verplaatsen maar hij neemt het 
mee en komt er op terug alsmede op de paardenroutes. 
 

8.4 

 

Budget voor kwaliteitsverbetering van de Goyergracht 

CDA kan het memo niet plaatsen omdat in de raadssessie de indruk ontstond dat de 
raad dit geld liever nog niet uitgeeft 
VVD idem 
D66 was het wel eens met dit voorstel om zo een goed voorbeeld te geven 
PvdA eens met D66 
DB wil graag weten of er eerst in gesprek wordt gegaan met initiatieven en het juiste 
moment gezocht word. 
Wethouder Van Katwijk geeft aan dat er nog geen geld is uitgegeven er worden dingen 
voorbereid maar pas als er initiatieven zijn wordt het geld uitgegeven. 
PvdA tegen omdat er nu al geld kan worden uitgegeven. 
Overige fracties voor. 
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8.5 

 

Krediet voor de aankoop, verbouw en verhuur van de plint Eemhof 

D66 en VVD akkoord met voorstel. 
CDA bijzonder dat wij als Eemnes investeren in een project dat de marktpartijen 
hebben laten liggen. 
DB de wijze van totstandkoming was niet echt voorbeeldig maar akkoord met dit 
voorstel en complimenten voor de aansturing van dit project.  
PvdA wil graag weten of Eemnessers met voorrang een plek krijgen in de Eemhof. 
Wethouder Lankreijer geeft aan dat dat het geval is alleen de eerste lichting zijn 
mensen die moeten verhuizen vanuit een andere accommodatie. 
Voorstel wordt unaniem vastgesteld. 
 

8.6 

 

Zomernota 2018 gemeente Eemnes 

PvdA heeft vragen over de  zonneweide en de stand van zaken van de renovatie van 
de speeltuintjes. 
D66 liever de doelen terug laten komen vanuit het collegeprogramma 
VVD prima manier om de raad inzicht te geven. 
CDA neemt het ter kennisgeving aan. 
DB vind het een belangrijk document en heeft wel een aantal opmerkingen over de 
zaken die op groen staan maar dat eigenlijk niet verdienen en zaken die op rood staan 
waarbij toelichting ontbreekt. Graag alert op het programma milieu. 
Wethouder Lankreijer geeft aan dat Nul op de meter woningen in de Noordbuurt is 
vertraagd omdat subsidie nog niet binnen is. Toezegging: er komt een memo over de 
stand van zaken. Wat betreft het elektriciteitshuisje  Het collegeprogramma komt ook 
terug in een voortgangsrapportage met kleur. 
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Sluiting om 22.30 uur. 

 


